

Minister of Diversity and Inclusion
and Youth



Ministre de la Diversité et de l'Inclusion
et de la Jeunesse

Ottawa, Canada K1A 0M5



Young Canadians are not only the leaders of tomorrow, they are the leaders of today. They are bringing meaningful change to communities from coast to coast to coast, challenging the status quo, and taking the lead on building a more innovative and more sustainable future for all.

We know that the COVID-19 pandemic has affected all Canadians, and disproportionately certain segments, including young people. Despite this, this year's National Undergraduate Big Data Challenge was a huge success.

As Minister of Diversity and Inclusion and Youth, on behalf of Prime Minister Justin Trudeau and the Government of Canada, I would like to offer my congratulations to all who took part in the 2020 National Undergraduate Big Data Challenge, as well as those who represented Canada internationally and won a gold medal at the 2020 Online International Young Physicists' Tournament.

I would also like to thank the STEM Fellowship for rising to the challenges posed by the COVID-19 pandemic in order to make this year's program possible. Keep well and safe!

Les jeunes Canadiens sont les leaders d'aujourd'hui et de demain. Ils changent les communautés d'un bout à l'autre du pays, remettent en question le statu quo et prennent les devants pour bâtir un avenir plus novateur et plus viable pour tous.

Nous savons que la pandémie de COVID-19 a touché tous les Canadiens, mais certains segments de la population ont été plus lourdement touchés. C'est le cas des jeunes. Malgré cela, le National Undergraduate Big Data Challenge de cette année a connu un grand succès.

À titre de ministre de la Diversité et de l'Inclusion et de la Jeunesse, et au nom du premier ministre Justin Trudeau et du gouvernement du Canada, je félicite tous les jeunes qui ont participé au défi de 2020, ainsi que tous ceux qui ont représenté le Canada sur la scène internationale en récoltant l'or au tournoi Online International Young Physicists de 2020.

Merci à la bourse STEM, qui a su relever les défis posés par la pandémie de COVID-19 afin d'offrir le programme de cette année. Portez-vous bien et soyez prudents.

The Honourable / L'honorable Bardish Chagger

Canada